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Když jsme dostaly nabídku psát knížku, byly jsme z toho potěšené, 

ale úplně stejně také vyděšené. Jsme velmi rozdílné a vůbec jsme si 

nedokázaly představit, jak to dohromady zvládneme tak, aby z toho 

nebyl chaos. Zdůraznila bych, že jsme se během psaní ani jednou ne-

pohádaly, naopak bylo až překvapující, jak podobné naše názory přes 

rozdílnost našich povah jsou. Myslím, že nás společné psaní ještě víc 

stmelilo. Psaní knihy nám zabralo téměř devět měsíců, což je víc než 

symbolické.

Knížku jsme psaly s tím, že chceme vytvořit něco, co tu ještě není. 

Velmi osobní a neformální knihu, kterou bychom věnovaly těhotné 

kamarádce. Velmi dobré kamarádce. To byla po celou dobu naše mo-

tivace a důvod naší otevřenosti. Knížka pro těhotnou kamarádku, pro 

kámošku mámu nebo pro kámošku, která nad mateřstvím byť jen tro-

chu uvažuje.

Přejeme Ti, abys v knize našla užitečné rady… abys věděla, že nej-

si sama, když prožíváš ne vždycky šťastné chvilky se svým mimin-

kem… abys nezapomněla na to, že mateřství je ta nejpřirozenější věc 

na světě a že je potřeba si jenom víc věřit… a hlavně abys vždycky 

věděla, že pro svoje dítě JSI ta nejlepší máma na světě.

 (Iva, Lenka a Alice)
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Bylo nebylo…
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Co nás svedlo  
dohromady

To bylo tenkrát, když jsme měly dohromady ještě pouze čtyři děti. 

Těm dvěma nejmladším byl necelý rok a my se rozhodly, že si zaslou-

žíme vyrazit samy, jen ve třech, na víkendovou dámskou jízdu. Bez 

dětí, bez mužů, někam mimo Prahu, někam, kde si dosyta odpočine-

me, zrelaxujeme se a hlavně vyspíme. 

S Alicí jsem se už pár let znala, ale nijak výrazně jsme se nevídaly, 

a tak se ani nedalo říct, že jsme kdovíjaké kamarádky, spíš známé. 

S Ivou jsem se na tomto, z pohledu SexyMamas, osudovém setkání 

viděla dokonce úplně poprvé. Holky se znaly díky svým manželům, 

kteří spolu hráli v kapele, ale ani ony by se asi nenazvaly nejlepšími ka-

marádkami. Každopádně jsme si jako trojka lidsky sedly od první chví-

le a celý víkend splnil svůj účel – dosyta jsme si odpočinuly od všech 

mateřských povinností, hezky po holčičím jsme poklábosily (rozuměj 

drbaly), probraly jsme dvě nekonečná témata – muže a děti – a také 

došla řeč na to, jak se nám úplně nelíbí všechny stávající mateřské 

weby a servery. Shodly jsme se na tom, že ani jedna z nás nejsme 

typická „mamina“, které se po narození dítěte smrskne život jen na 

péči kolem miminka a úklid domácnosti. Bylo docela fajn zjistit, že je 

nás takových víc (minimálně my tři) a že asi není nic trestuhodného 

na tom, chtít i nadále žít svůj vlastní život. Je totiž vcelku osvobozující 

umět si povídat i o něčem jiném než o plenkách, nejlepších výchov-

ných metodách, nejvhodnějších kroužcích pro batolata, nebo se bavit 
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nějak jinak než předáváním receptů na zaručeně nejzdravější dětská 

jídla. Pořád jsme holky, které o sebe chtějí pečovat, chtějí se líbit sobě 

a svým partnerům, chtějí si občas zajít na kafe nebo zacvičit, a to tře-

ba i bez dětí. 

S dětmi, když jsou ještě malé, přirozeně trávíme devadesát pro-

cent našeho času. Je to tak správně, je to důležité a neměnily by-

chom za nic na světě, protože děti jsou opravdu to nejvíc, co nás v ži-

votě potkalo. Je však fajn si těch zbylých deset procent zachovat pro 

sebe a svoji duševní rovnováhu. A jak jsme tak probíraly naše osobní 

potřeby, konstatovaly jsme, že takových maminek musí být zákonitě 

víc (těch, co nezapomínají na sebe anebo se o to aspoň snaží), a roz-

hodly jsme se, že založíme blog, který se bude jmenovat SexyMamas 

a kterým jistě vytřeme zrak všem těm typickým „maminovským“ ser-

verům plným těhulek, mimísků, manžů a receptů na knedlíkové pizzy. 

Během našeho ozdravného pobytu jsme se takové představě jen 

divoce smály, ale několik dní po návratu nás Iva svolala opět dohro-

mady a vznesla otázku: „Holky, co takhle ten projekt SexyMamas do-

opravdy uskutečnit a rozjet?“

Daly jsme hlavy dohromady a proběhl několikadenní brainstor-

ming. Jak by to mělo vypadat? Co by mělo být obsahem? Co by asi 

ostatní matky nejvíc zajímalo? Okamžitě jsme začaly řešit logo, barvy, 

grafiku, úvodní fotku. Bylo toho opravdu hodně a teď zpětně jsme na 

sebe neskutečně pyšné, že i přes to množství práce, které před námi 

vyvstalo, jsme se s tím popraly a dokázaly našemu bláznivému nápa-

du vdechnout život a opravdu ho rozhýbat. A co víc – dostaly jsme 

ho tam, kde je teď, a píšeme tuhle knihu, která ho celý posouvá ještě 

o kus dál. 

Každá máme na SexyMamas svůj podíl – Alice nás dala dohro-

mady, já (Lenka) přišla s názvem a díky Ivě jsme nápad realizovaly. 
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Pokud je dětem  
jeden rok, tak jeden  
prodloužený víkend 

s kamarádkami nezabere  
ani 1 % času, které trávíš 

s dětmi, pokud jsi na 
rodičovské. Proto se neboj 

a bez výčitek si takové 
dobrodružství jednou za  

čas dovol! Uvidíš ten  
rozdíl po návratu.
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SexyMamas je naše společné dítě, o které se s láskou staráme. Dítě, 

které nám dělá radost, někdy nás trochu zlobí, někdy si od něj rády 

odpočineme, ale už k nám navždy bude patřit. 

SexyMamas – to ale nejsme jen my tři, Ivuš, Lenka a Elis. 

SexyMamas jsou všechny naše čtenářky! Jsi to ty, která čteš tuhle 

knihu nebo sleduješ náš blog a souzníš s myšlenkou, že m a t e ř s t v í m 
ž i v o t  n e k o n č í ,  a l e  n a o p a k  z a č í n á .  Z a č í n á  j e h o  p l n o h o d n o t n ě j š í  ( a  m n o h e m 
z á b a v n ě j š í )  č á s t .  N o  j a s n ě ! 

Přibude spousta starostí, nějaká kila a vrásky navíc, možná naroste 

počet nedorozumění s partnerem… a i přesto jsme přesvědčené, že 

být mámou tě dokáže naplnit takovou láskou a štěstím, že už bys ni-

kdy v životě neměnila. Jen se tomu otevři. Když k tomu všemu navíc 

naplno využiješ těch svých deset procent (což znamená, že nezapo-

meneš na sebe a dopřeješ si čas na aktivity, které ti přinášejí radost 

a spokojenost), věz, že máš zaděláno na to užít si mateřství a nezbláz-

nit se z něj! 

Pokud chceš vědět, jak jsme to měly my, tak pokračuj další kapi-

tolou. Pokud máš chuť věnovat se svému mateřskému příběhu, napiš 

si ho na zadní volné stránky knihy, abys ho nezapomněla do té doby, 

než bude vhodná chvíle ke sdílení. Neboj, brzy se najde nějaká tě-

hotná kamarádka, co chce slyšet všechny ty nádherné i hrůzostrašné 

detaily z porodnice. A možná to bude tvá dcera, kterou bude příběh 

upřímně zajímat, protože v době jejího těhotenství třeba zabere po-

rod v umělém spánku za pomoci virtuálních porodních asistentek 

pouhé dvě minuty. 

Jedna bez druhé 
bychom to nedotáhly 

tam, kde jsme.
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SexyMamas  
Jak jsme 
to měly my



Iva
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Než jsem se stala mat-

kou, pracovala jsem jako 

produkční a můj život se 

skládal pouze z práce, 

kde byly přesčasy den-

ním chlebem, a z večír-

ků. Na nějaké koníčky 

nebyl příliš čas. Když 

nad tím tak přemýšlím, 

s dětmi jsem ve svém 

životě příliš nepočítala. 

Jistě, věděla jsem, že 

je asi někdy (určitě až 

po třicítce) mít budu, 

ale neměla jsem k dě-

tem vůbec žádný vztah. 

Nezajímaly mě. Hmm… vlastně mě dost štvaly. 

Když jsem v pětadvaceti otěhotněla s přítelem, se kterým jsem 

byla sotva rok, byl to celkem úlet. První věc, která mě napadla, byla, 

že už nikdy neodjedu žít do New Yorku a že tohle je konečná mému 

nomádskému životu, který jsem nad sklenkou vína často vášnivě plá-

novala. Nicméně byla jsem zamilovaná jako blázen a srovnala jsem 

se s tím celkem rychle. Ten den, kdy jsem si u kamarádky udělala test 

a vyšly dvě čárky namísto jedné, jsem típla svou poslední cigaretu 

v půlce a začala novou éru. 

První těhotenství nebyla rozhodně procházka růžovou zahradou. 

Stále jsem pracovala jako produkční dlouho do večera a navíc mi bylo 

až do sedmého měsíce špatně. Vypadala jsem hrozně a cítila se ješ-

tě hůř. Docela obdivuji svého muže, že to se mnou vydržel s klidem 
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JÁ a moje 
MÁMA.
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sobě vlastním. Pamatuji se, že i změny svého těla jsem vnímala dost 

negativně, a dost jsem proto žárlila. 

Porod přišel o tři týdny dřív, a přestože to šlo rychle, nemám na 

něj moc hezké vzpomínky. Popravdě to poslední, co jsem chtěla na 

jeho konci udělat, bylo pochovat si miminko. Nemohla jsem se roz-

kojit, byla nervní a zoufalá, že to s miminkem nezvládnu. Vše se ale 

změnilo, když jsem se z porodnice vrátila domů. Viktorka byla hodná 

a moc mi v šestinedělí pomáhala moje máma i přítel, tak jsem si celé 

to období s miminkem vlastně moc užila. Viktorku jsem brala všude 

s sebou, byla klidná a v noci spala jak dudek. Byl to parádní život, ko-

nečně jsem měla čas naplněný hodnotně a mohla si dělat, co chci. 

Takový kontrast s mým předchozím hektickým a prázdným životním 

stylem! Jasně, občas to tak růžové nebylo, ale pamatuju si jen to hez-

ké. Žilo se nám hezky a bylo to tak super, že jsem znovu otěhotněla, 

už když bylo Viktorce devět měsíců, vlastně hned, jakmile jsem pře-

stala kojit. No a tím ta pohoda skončila. Ne, vážně, jedno dítě – žádné 

dítě. O těhotenství s dítětem, které poznává krásy lození a prvního 

chození ani nemluvím. 

Druhý porod byl oproti prvnímu brnkačka, ale Oliver při něm 

chytil nějakou infekci, která se projevila o pár dní později, a už jako 

„šestinedělák“ musel brát antibiotika. To mu bohužel tak rozhodilo 

organismus, že náš první půlrok ve čtyřech byl fakt nářez v tom nej-

horším smyslu slova. Všechna ta péče kolem Olivera negativně ovliv-

nila Viktorčin vztah k němu. Z pohodového jedináčka se stal žárlivý 

sourozenec. Tohle jsme tehdy prostě moc nezvládli. Navíc Olík už 

nebyl tak bezproblémové miminko a batole jako Vikouš. Nespal, byl 

na nás fixovaný, a jakmile jsme se malinko vzdálili, řval jak tur. Jediný, 

kdo ho mohl chvíli hlídat, byla moje máma, která ale později změnila 

práci, a proto neměla tolik času jako na začátku. Navíc bydlí daleko. 
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Mami, měla jsi 
ve všem pravdu 

a PROMIŇ!!! 
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Viky na Olivera dlouho žárlila a chovala se k němu až do jeho dvou let 

jako ke škodné. Do toho to věčné nevyspání… V tomto období nám 

hodně pomohla Nevýchova, ale o tom až později. Dnes jsou děti velcí 

spojenci a kamarádi. Je fajn mít je věkově blízko. Myslím, že u dvojčat 

je to podobné, těžké začátky vyváží super období her. Jasně, občas to 

mezi nimi skřípe a dělají si naschvály, ale mají se rádi a je to fakt čím 

dál lepší. 

S mateřstvím se mi život obrátil naruby. Získala jsem sebedůvěru 

a pocit, že teď už zvládnu všechno na světě. Zklidnila jsem se a na-

šla spoustu koníčků. V mém životě není čas na nudu. Prohloubil se 

i vztah mezi mnou a mým mužem. Hodně jsem se sblížila se svou 

mámou, protože jsem konečně pochopila spoustu věcí. Někdy si ří-

kám, že teprve s vlastními dětmi člověk docení svoje rodiče. Jasně, 

občas je to mateřství fakt náročné a mám pocit, že se musím zbláz-

nit, ale jediným OPRAVDOVÝM negativem je to, že strach a obavy 

dostaly úplně jiný rozměr. Dokud jsem neměla děti, netušila jsem, 

jak strašně se člověk může o někoho bát. Dřív jsem ani budoucnost 

příliš neřešila, zatímco teď ji hlavou proháním neustále. Když byly děti 

malé, šílela jsem z každé horečky, z každé vyrážky. Člověk se rychle 

otrká, zocelí, ale přicházejí další a další stresory – teď třeba abychom 

vybrali dobře školu, a co teprve až budou chtít chodit do školy samy? 

Prostě mám pocit, že svět je plný nástrah. To jsem před dětmi neznala 

a moje vlastní máma mi kvůli tomu dřív připadala padlá na hlavu. Tak, 

teď se karty obrátily. 

Těhotenství je „nejkrásnější období v životě ženy“? No, jak pro 

koho. Znám spoustu holek, na které tento známý citát (jistě muž-

ský) seděl. Jedna z mých nejbližších kamarádek dokonce pronesla, že 

by mohla být těhotná pořád. Opravdu se pamatuji, že v těhotenství 
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vypadala úžasně, vyzařovala pohodu, spokojenost a neustále si svůj 

stav pochvalovala. I ve vysokém stupni těhotenství se za ní oto-

čil každý chlap a troufám si říct, že i každá žena, protože zářila jako 

holly woodská hvězda. Opakovalo se to i u druhého dítěte. Zdravím 

tě, Katko! Nebo když jsem dělala pro náš blog rozhovor s vizážistkou 

Margitou Krejčířovou, vyprávěla mi, jak se v pokročilém stupni těho-

tenství cítila tak strašně sexy, že neváhala nosit ultrakrátké šaty a vů-

bec, klidně by chodila i nahá.

Pak jsou ženy, které svůj jiný stav nijak zvlášť neprožívají. Mají 

prostě NORMÁLNÍ těhotenství. Cítí se v podstatě dobře, občas se jim 

udělá nevolno z nějakého zápachu a vypadají tak nějak pořád stejně, 

jen se jim zvětšuje objem břicha, případně i boků. Nic si z toho ne-

dělají, protože to je přece normální. Chovají se normálně, protože se 

přece nic nenormálního neděje. 

No a pak jsme tu my, co těhotenství v podstatě tak nějak protr-

píme. Ranní nevolnosti jsou teprve začátek. Když odejdou, nastává 

období obžerství, které se prostě musí podepsat na postavě, že ano. 

Při prvním těhotenství mi bylo špatně až téměř do sedmého měsíce 

a rodila jsem v osmém, zato při druhém těhotenství mě nevolnosti 

opustily už po prvním trimestru, a tak jsem své výraznější tělo nesla 

docela těžce. 

Je zvláštní, jak každé těhotenství jedné ženy může být jiné. 

Nemám z těchto období moc fotek. Připadala jsem si divná, oteklá 

a měla jsem špatnou pleť, navíc jsem měla šílené výkyvy nálad. 

A ještě je tu jeden druh těhotných, mezi něž patří naše Alice, která 

těhotenství považuje za boží trest. Prostě muka, utrpení nejvyššího 

stupně a Sodoma. Myslím, že by své pocity do této hezké knížky ani 

neměla popisovat. 



23

Porod byl můj stra-

šák už od doby, co jsem 

se dozvěděla, že nějaký 

existuje a jak to chodí. 

Pamatuji si, jak jsem jako 

malá holka viděla po-

rod v nějakém americ-

kém seriálu z lékařského 

prostředí. Řekla jsem si, 

že tohle teda ne! A na-

konec jsem to zvládla 

a s tím přišel i pocit, že 

teď už zvládnu všechno 

na světě. A taky že jo!

Nutno podotknout, 

že u toho druhého už jsem měla kuráže trochu víc, a i díky tomu bylo 

rychle po všem, bez šití, modřin a podobných chuťovek. 

Co mě u prvního porodu dost překvapilo, bylo to, že jsem k mi-

minku necítila žádné přívaly bezbřehé lásky a že mnou ani neotřása-

ly vlny nekonečné blaženosti. Žádné erupce pozitivních emocí, slzy 

štěstí, pocit požehnání. Vždyť ale přece to tak má být! Asi jsem něja-

ká divná, napadlo mě při pohledu na novorozené děťátko. Prostě na 

mně leželo a to, co jsem cítila, byly spíš obavy a zmatek. Líbila se mi, 

ale rozhodně jsem neměla chuť ji samou láskou umačkat a objímat 

celý svět. Spíš jsem měla chuť jít si dáchnout a holčičku věnovat třeba 

manželovi. Samozřejmě, že to nakonec přišlo a zamilovala jsem se do 

ní jako blázen. Ale trvalo to možná i pár týdnů. U druhého dítěte to šlo 

rychleji, ale také ne hned.
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Oba mé porody proběhly přirozeně, bez epidurálu, bez kompli-

kací, jen trochu dříve. Myslím, že když jsem to zvládla já, zvládne to 

každý zdravý člověk. Já totiž dost prožívám i obyčejné odběry krve 

a brečím před každým větším zákrokem, jako je třeba vrtání zubu. 

Takže pokud držíš tuto knížku v ruce a jsi zrovna těhotná, chci ti 

říct jedno: Nenechej si namluvit, že porod je něco jako peklo, na je-

hož konci tě čeká nekonečný ráj. Jsou to kecy. 

Co bych určitě všem doporučila, je předporodní kurz. Ale dobře 

vybírej, kde a s kým ho absolvuješ. Postupně během něj proberete 

fáze porodu, dýchání, ale i kojení. Tam jsem zjistila, co jsou „poslíčci“, 

a také jak poznám, že už TO je fakt ONO a co si sbalit do porodnice. 

Také jsem se na kurzu dozvěděla o možnosti darovat pupečníkovou 

krev a spoustu dalších užitečných informací, které bych prostě jinak 

nevěděla, protože mě tato tematika nikdy moc nebrala. 

Moje šestinedělí byl trochu chaos. Bojovala jsem s kojením, s ne-

vyspáním a také s monitorem dechu, který si pípal, jak se mu zlíbilo, 

a mě tak nejednou přivodil hysterák. Chvilku to trvá, než otupíš a za 

každým dětským pláčem nevidíš nějakou hrůzu. Mně osobně dost 

pomohla účast mojí mámy a to, že si muž vzal týden po porodu do-

volenou. Pak už jsme se s maličkou rychle sehrály a byla to pohoda. 

Ze svého okolí znám i případy poporodních depresí a je dobré vě-

dět, že se to děje, je to normální a dá se to řešit. Také jsem vysledovala, 

že častým strašákem šestinedělí bývá začátek kojení. Už v porodnici 

ti mohou poradit správnou techniku, abys neskončila s rozdrcený-

mi krvavými bradavkami. To opravdu, ale opravdu bolí. Existuje také 

L a k t a č n í  l i g a (www.kojeni.cz), jejímž posláním je poradenství a pomoc 

ohledně kojení. Neváhej využít každou pomoc pro svůj klid a dobrý 

pocit. Neboj se zeptat. 
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Pokud máš 
možnost, nech 
si pomoct, než 
si s miminkem 

najdete společný 
režim.
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Lenka o Ivě
S Ivou se znám stejně dlouho, jak dlouho existuje myšlenka 

SexyMamas. Pamatuju si na naše první setkání v Berouně na hotelu, 

kdy byla tak neuvěřitelně bezprostřední, až mi přišlo, že se známe 

celé věky. Mám ráda její sofistikovaně jadrnou mluvu – pro ostřejší 

slovo nechodí daleko, ale z jejích úst to vždy zní tak nějak příjem-

ně a svěže. Má můj obdiv za to, že zvládla při dvou dětech dodělat 

vysokou školu. Iva je náš módní guru, protože asi jako jediná z celé 

naší trojky se orientuje ve fashion světě. V praxi to znamená, že na 

ni padají všechny články, které se týkají módy, a má za úkol řešit 

naše outfity na společenské akce. Také nás a naše děti občas zá-

sobuje některými úlovky ze svých shoppaholických nájezdů, které, 

nutno podotkout, má ve velké oblibě. Také je mi sympatická svou 

láskou k pivu. To já, jako rodilá Plzeňačka, jednoduše oceňuji. Jsme 

si podle mě i vcelku podobné co se týče temperamentu – na první 

dojem vyrovnaná kliďaska, která se ale umí i pořádně rozčílit, a to 

pak všechno kolem lítá. Se svým mužem se seznámila díky hudbě, 

při které (a o které) dodnes rádi debatují, a oba je ještě kromě jiných 

věcí spojuje záliba v tetování. Iva už na sobě pěkných pár kousků 

má a troufám si říct, že jejich sbírka se bude ještě rozrůstat. 

Díky tomu, že dělala v marketingu, je z nás také tou hlavní oso-

bou přes obchodní záležitosti. 

Baví mě na ní, že jde v mnoha směrech alternativní cestou, a tím 

se od ní učím. Vůbec mě baví lidé, od kterých se můžu něco přiučit, 

a když jsou to ještě mí přátelé, tak je to ta nejlepší kombinace! 
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Alice o Ivě
Iva na mě vždy působila jako krásná, tišší, chytrá a spíš introvert-

ní, a proto jsem nechápala, když mi o ní lidé říkali, že je „bláznivá“ 

(v dobrém slova smyslu). 

Až teď můžu říct, že je krásná a chytrá, ale také správně střelená 

a nezkazí žádnou srandu. Je na ni spoleh. Přijde mi, že si na sebe 

někdy nabalí až moc věcí a pak neví, kam dřív skočit. 

Od doby, co znám Ivuš, jsem si začala více všímat, co kdo nosí 

na sobě, a hlavně co nosím já. Nikdy jsem si totiž nemyslela, že 

budu řešit, co si vezmu na sebe na tu či onu akci. Iva mě „nakazila“ 

svým koníčkem – módou. Taky mě naučila nebát se na rovinu mlu-

vit s manželem o svých potřebách. 

Baví mě, jak řeší nemoci u sebe i u dětí. Učí mě nepodávat hned 

léky, ale vyzkoušet nejprve léčbu přírodními prostředky. Má ráda bio 

věci, a ať chci, nebo nechci, také mě to dost ovlivňuje. 

Obdivuju ji za to, že vystudovala vysokou školu při dvou dětech, 

které bývaly často nemocné. 

Je skvělá v řešeních business věcí kolem našeho blogu. Pokaždé 

hned ví, co komu můžeme nabídnout, a z minuty na minutu vy-

myslí podnikatelské nápady, které by mě nenapadly ani za den. 

Hraje si asi 

na superženu!
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Alice
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Můj život před dětmi byl úplně jiný! Hodně jsem cestovala, chodila 

mezi lidi, pařila, užívala si. Když jsem poznala svého muže, letěli jsme 

spolu do New Yorku a plánovali další společné cesty. Odstěhovala 

jsem se z Prahy do Plzně, kde můj (v té době ještě) přítel pracoval, 

a našla si práci jako asistentka v jedné firmě, ale vydržela tam jen čtyři 

měsíce. Ne, nevyhodili mě po zkušební době! Po čtyřech měsících 

jsem zjistila, že čekám dítě! Byl to šok pro mě i mého přítele. Byli jsme 

spolu jen půl roku. On si do budoucna plánoval, jak mě vezme do 

Londýna na koncert naší oblíbené kapely Jimmy Eat World a při „naší“ 

nejoblíbenější písničce mě požádá o ruku. Samozřejmě jako netěhot-

nou! Romantické plány musely stranou. 

Moje těhotenství bylo hodně náročné, jelikož jsem jen zvrace-

la a zase zvracela a bylo 

mi opravdu dost zle. Naše 

cestování, práce, večeře 

s přáteli či jiné společen-

ské vyžití najednou úplně 

skončily. Zatímco man-

želovi kamarádi mi říkali 

„paní Colombová“, protože 

mě nikdy nikdo z nich ne-

spatřil, já byla čím dál víc 

v šoku, jaké to těhotenství 

může být. Nesnesla jsem 

vůně jídel ani parfémů, 

vadilo mi sluníčko, chtě-

la jsem se někam zahra-

bat a tam vše přetrpět. 

V té době jsem se zapřisáhla, že podruhé 


